
رئیس اتاق اصناف کشاورزی: جلسه
بررسـی مجـدد قیمـت گنـدم برگـزار
نشـد/ قیمـت مصـوب همـان ۱۵ هـزار

تومان است

قاسم پیشهور گفت: قرار بود جلسهای در شورای قیمتگذاری برای بررسی
مجدد قیمت گندم برگزار شود که متاسفانه این جلسه برگزار نشد.

به گزارش پایگاه خبری صنعت غذا و کشاورزی(اگروفودنیوز)، به نقل
از ایسنا؛ قاسم پیشهور در این باره اظهار کرد: دو روز پیش در
کمیسیون کشاورزی مجلس در خصوص قیمت گندم مباحثی مطرح شد و این
کمیسیون اعلام کرد که شورای قیمت گذاری مجددا جلسهای برگزار و در

مورد قیمت گندم تصمیمگیری کند.

وی ادامه داد: قرار بود دیروز در شورای قیمتگذاری جلسهای با این
موضوع برگزار شود، ولی سرپرست وزارت جهادکشاورزی درخواستی برای

جلسه نداشت و در نهایت نیز قیمت ۱۵ هزار تومان را ابلاغ کرد.

رئیس اتاق اصناف کشاورزی  افزود: اینکه در روزهای آینده جلسهای
برگزار میشود یا خیر، هنوز اطلاعی نداریم.
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کشاورزان با قیمت تعیین شده برای گندم موافق نبودند، زیرا
معتقدند اگر انگیزه و مشوقی برای کشاورز نباشد ممکن است نیازمند

واردات شویم.
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